
Onsdag 8-september 2021
Bestyrelses møde hos Sven

Bestyrelsen var mødt fuldtalligt op.

Orla gennemgik tiltag siden sidste møde.

Vandtanken er blevet synet og det rør der går igennem muren er fjernet.
Der er udtaget prøver af slamfra skyllebeholder og arsen indholdet er fundet for højt, slammet skal 
suges op.
Skanderborg slamsuger bestilles til opgaven.

Ventilen uden for huset mangler at blive fjernet der er usikkerhed om det er jern eller pvc rør.
Orla og Franz tjekker det.

Der skal stadig opdateres på beredskabsplan og Apv.

Blom vil finde en egnet gummiliste til brønd.

Mogens mangler lige et par ting, Orla vil minde ham om det.
Møde med Foldby, Lading, Vitten og Mødal vandværk
Otto og Orla deltog. Der blev debatteret løsninger for etablering af nød ledning , afstande og tryk 
bør måles . Der er flere løsninger evt. ledning til Sabro,
Der er et nyt møde den 30 september, Orla og Michael deltager.
Der er indkaldelse til information om indsats planen vedrørende forurening, mødet er på Inside 
Hammel.

Der taget kontakt til skov ejer Peter Fuglsang og han havde ikke indvendinger vedrørende 
beskyttelses zonen.

Drift.
Der er drift forstyrrelser pga. hfi relæet falder ud. Eltechno udskifter relæet til et der er beregnet 
til frekvensomformere.
.
Økonomi
Der er fin og holder budgettet.


